
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 9. října 2023 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, M. Vojáček, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel soutěží) 

Omluveni: J. Gurkovský 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Žádné materiály nebyly vzaty ze strany VV k připomínkování. 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh důležitých termínů KS v roce 2024 

KS projednala návrh materiálu. Pro rok 2024 došlo k posunu termínu Finále Poháru Českého florbalu z důvodu kolize 
s finálovým utkání Poháru mistrů, u něhož byl změněn hrací systém. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 19. 10. 2023 

Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026 

KS se shodla, že v tomto materiálu nebude navrhovat žádné změny a požádá VV o zkrácený schvalovací proces. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 19. 10. 2023 

Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

KS projednala návrh termínové listiny ročníku 24/25 do které již byly zapracovány požadavky ze strany reprezentačního 
úseku. Z Mlčoušek krátce informoval o projednání termínové listiny na setkání prezidentů oddílů Livesport Superligy. 

- Úkol: předložit návrh na říjnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 19. 10. 2023 

Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 2025/2026 do 2027/2028 

KS krátce projednala loňskou podobu materiálu a jeho možnými úpravami. Více se jím bude zabývat na svém dalším 
jednání. 

- Úkol: předložit doplněný návrh materiálu na listopadové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 6. 11. 2023 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o dosavadním průběhu soutěží 

Z. Mlčoušek a G. Kubíčková informovali KS o průběhu pohárových a ligových soutěží. Členové KS vzali informace na 
vědomí. 

Diskuze nad systémem 1. ligy dorostenců – tzv. „velké koše“ 

KS projednala prvotní návrh podoby soutěže v nově vznikajícím systému. Proběhla delší diskuse nad možným rozdělením 
družstev do jednotlivých skupin z hlediska optimalizace cestování družstev na turnaje. KS bude v přípravě podoby soutěže 
pokračovat na svých dalších jednáních. 

- Úkol: předložit návrh materiálu na listopadové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 6. 11. 2023 



 

 

Materiál dle usnesení VV – „KS ve spolupráci s KRP, KVM a KEFAM připravit komplexní materiál věnující se 
problematice ženských soutěží se závěry, jaké úpravy v těchto soutěžích aplikovat“ 

KS projednala prvotní návrh materiálu. Členové KS návrh prostudují během následujícího týdne a po jeho akceptaci bude 
jménem KS poslán ostatním komisím jako prvotní návrh materiálu požadovaného VV. 

- Úkol: poslat návrh části materiálu všem členům KS 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 10. 10. 2023 

- Úkol: předat návrh materiálu KRP, KVM a KEFAM 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek termín: 16. 10. 2023 

Žádost o přezkoumání udělené pořádkové pokuty 

KS projednala žádost oddílu Z.F.K. Petrovice o přezkoumání udělené pořádkové pokuty. Pokuta byla udělena za 
nedostatečnou pořadatelskou činnost při utkání Národní ligy, konkrétně za nevyplnění povinných údajů v ZOU. Členové 
KS se shodli, že pokuta byla udělena v souladu se standardními postupy při rozhodování Komise soutěží. 

- Úkol: informovat oddíl o závěrech KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 13. 10. 2023 

Diskuze k vyhodnocení koncepce a její aktualizaci 

Proběhla diskuse k přípravě vyhodnocení koncepce KS vzhledem k tomu, že koncepce byla schválena v roce 2020 a měla 
platnost 4 roky. Členové KS se shodli, že v přípravě vyhodnocení budou pokračovat na dalších jednáních, spolu 
s aktualizací koncepce pro období 2024 až 2028. 

Video rozhodčí při finále Poháru ČF 

KS projednala otázku použití systému video rozhodčího při finálových utkáních Poháru ČF. Členové KS se shodli na tom, 
že systém video rozhodčího bude při utkání finále Poháru Českého florbalu mužů i žen využit. 

- Úkol: informovat účastníky čtvrtfinále Poháru ČF mužů i žen o rozhodnutí KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 11. 12. 2023 
 

Dne 12. 10. 2023 zapsala G. Kubíčková 

Další jednání KS proběhne dne 6. 11. 2023 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno 20:14 hodin. 


